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SAMENVATTING VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING P.B.C.                                       

6 FEBRUARI 2020 
 
Dit is een samenvatting van het verslag van de ALV van 06 februari 2020. In deze 
samenvatting zijn namen en verwijzingen zoveel mogelijk verwijderd. 
 
Er waren op deze vergadering 21 dames en 38 heren aanwezig.  
Afwezig met kennisgeving: 15 dames en 33 heren.  
 
Bestuur: J.A.J. van der Meer (vz), N. v.d. Putten (penn.), C. Leicester (PW&O), R. Wilms 
(TC), W. Meijer (secr.). 
 
 
1. Opening 

Om 20.00 uur opent de voorzitter de vergadering en heet ieder hartelijk welkom voor de eerste 
maal in onze nieuwe locatie.  
 
2. Ingekomen stukken en vaststelling agenda 
Er zijn twee ingekomen stukken. 

 Als eerste een vraag m.b.t. duidelijkheid over de verstrekte Denksporthuispas. 
De secr. geeft  hierover aan dat de nieuwe pas moet worden gezien als een ID kaart. 
De doelstelling hiervan is tweeledig. Het nieuwe betaalsysteem herkent de kaart op de 
scanner. Het handmatige invoeren van de naam is nu niet meer nodig. En als tweede 
voorkomt het scannen van de kaart vergissingen en onbedoelde boekingen op andere 
namen. Het betalen van de rekening moet gebeuren met een bankpas en pincode.  

 Als tweede een e-mail/brief  over bardiensten draaien. Dit punt zal worden 
behandeld bij agendapunt 13. 

Er wordt een vraag gesteld naar de algemene situatie van de Stichting. Dit zal bij de 
rondvraag verder worden behandeld. 
De agenda wordt verder ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Bestuursmededelingen: Voor de (volgens rooster) aftredende en herkiesbare functie 
van TC en voor de vrijkomende functie van voorzitter en een nieuwe bestuursfunctie van 
baraangelegenheden zijn geen tegenkandidaten aangemeld.  
 
4. Verslag van de ALV van 6 februari 2019 
Er is een vraag betrefde punt 7 van het verslag over de vraag  m.b.t. het ledenaantal en de 
toegezegde analyse. De secr. meldt hierover dat de analyse is uitgevoerd. Het is juist dat 
gevoelsmatig het ledenaantal de afgelopen jaren op de donderdagavond meer is afgenomen 
dan op de maandagavond. De oorzaak hiervan is dat de beginnerscursussen zijn ingestroomd 
op de maandagavond. Hierdoor bleef op de maandagavond het ledenaantal ongeveer gelijk. 
Op de donderdag zijn slechts individueel nieuwe leden gaan bridgen. 
Het verslag wordt, onder dankzegging aan de secretaris, goedgekeurd. 
 

5. Jaarverslag 2019 secretaris 
Dhr. M. refereert aan het onderwerp Website van het verslag. De getoonde grafiek geeft aan 
dat elk jaar het aantal bezoekers en views stijgt. Er waren in 2019 ruim 41.000 bezoekers en 
bijna 72.000 views. De website bestaat nu 20 jaar. Hij benadert nogmaals de vele aspecten 
van de site en de kwaliteit en toegankelijkheid. De afgelopen twee maanden is heel veel werk 
verzet. Per september was ook hierin opgenomen de inschrijving voor de vrijwillige 
bardiensten voor de locatie DSH. Ook dit heeft ook veel werk en tijd gekost. Uitslagen maar 
ook bardiensten moeten z.i. op de site beschikbaar zijn. Hij was ook verrast en teleurgesteld 
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dat de PBC nu, zonder voorafgaand overleg, met een separaat programma werkt voor de 
inschrijving en overzicht bardiensten. De penn. geeft hierop antwoord wat de beweegredenen 
zijn geweest om met een ander programma te komen (zoals bij de tennisclub en andere 
verenigingen). Onder andere was de gedachte dat het een programma moest worden dat los 
stond van de PBC en in samenwerking met MB alle bardiensten moeten worden ingevuld. Ook 
de benodigde bardiensten als er externe partijen gebruik willen maken van de locatie DSH. 
Blijft het feit dat er vooraf overleg had moeten plaatsvinden. Het bestuur biedt dan ook 
excuses aan, aan dhr M. en de ALV.  
 
Het jaarverslag van de secretaris wordt ongewijzigd goedgekeurd. 
 
6. Jaarverslag 2019 Technische Commissie 
Het jaarverslag van de Technische Commissie wordt ongewijzigd goedgekeurd. 
 
7. Jaarverslag 2019 penningmeester 
De penningmeester licht het verslag toe. Er is een vraag waarom het bedrag op de 
spaarrekening zo verschilt met aanvang 2019 en einde 2019. De penn. geeft hierop volmondig 
toe dat in het verleden vele verschuivingen/boekingen werden gedaan van betaal-, naar 
spaarrekening. Echter met de huidige rentestand is dit bijna verwaarloosbaar en heeft hij dit 
bewust nagelaten.  
 
  
8. Verslag kascommissie 

De heer M. leest mede namens dhr Van den R. het verslag van de kascommissie voor. De 

kascommissie heeft op 15 januari 2020 de jaarrekening 2019 van de PBC met bijbehorende 

stukken (facturen, dagafschriften etc.) en de balans door middel van steekproeven 

gecontroleerd. Tevens heeft de commissie de jaarrekening met de penningmeester 

besproken. De commissie is van mening dat deze stukken een getrouw beeld geven van het 

handelen van het bestuur en van de financiële situatie van de vereniging.  

De commissie geeft het advies: 

- De jaarrekening en verantwoording over 2019 goed te keuren 

- Het bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde beleid in het 

verenigingsjaar 2019.  

Op aanbeveling van de kascommissie keurt de vergadering vervolgens de stukken goed, 
waarna aan het bestuur décharge wordt verleend. De voorzitter dankt de kascommissie voor 
haar activiteiten. 
  
9. Benoeming nieuwe kascommissie 
De heer van den R. treedt na 2 jaar af als lid van de kascommissie, de heer M. is opnieuw 
beschikbaar. Het reserve-kascommissielid de heer van den S. geeft aan bereid te zijn om toe 
te treden tot de kascommissie. De heer de G. heeft zich beschikbaar gesteld als reserve-lid. 
De vergadering stemt hiermee in. 
 
10. Begroting 2020 inclusief vaststelling contributie 2020 

De penningmeester licht de begroting 2020 in het kort toe. Er wordt gevraagd waarom o.a. 
de Zomerdrive’s en Kroegentocht de uitgaven en inkomsten niet op gelijke hoogte worden 
begroot. Ergo de balans tussen beiden aangeven. Tevens wordt opgemerkt dat het ook 
voor de organisatoren gevoelsmatig is om niet te hoge verwachtingen neer te zetten. Er 
ontstaat een discussie over het onderwerp. Door de penn. wordt aangegeven dat in 2019 
het inschrijfgeld omlaag is gegaan. Wellicht in overleg voor het jaar 2020 weer iets 
omhoog bijstellen. Er wordt gevraagd naar de kosten van de betaalpas. De vz. geeft aan 
dat het bestuur heeft besloten om deze vanuit de vereniging te bekostigen. Er wordt 
gevraagd naar de kosten van het softwarepakket bardiensten. De penn. geeft aan dat 
deze de eerste 12 maanden op proef zijn en gratis. Indien het pakket voldoet en wordt 
aangehouden zal dat samen met MB en Stichting worden bekostigd. Er wordt voorgesteld 
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dat de zomerdrive’s eigenlijk wel iets kunnen worden verhoogd. Vervolgens geeft dhr T. 
aan dat het om een begroting gaat die gedurende het jaar wijzigingen kan opleveren. Hij 
vraagt de voorzitter dan ook om de gepresenteerde begroting voor het jaar 2020 in 
stemming te brengen. 

Het bestuur stelt eerst nog voor om de contributie voor het jaar 2020 ongewijzigd te laten.  
 
Daarop roept de voorzitter op tot stemming bij handopsteking. De vergadering stemt in met de 
begroting en de daaraan gekoppelde contributie voor 2020. Dit betekent het volgende. 
 
Soort lid 1 dagdeel 2 dagdelen 3 dagdelen Stil 

Gewoon € 82,50 € 135,00 € 187,50 € 32,50 

 
11. Bestuurssamenstelling 
De voorzitter van de TC, de heer Wilms, is volgens rooster aftredend. Hij heeft zich 
herkiesbaar gesteld. Er is geen tegenkandidaat. Hij wordt bij acclamatie herkozen.  
 
Als nieuw bestuurslid voor baraangelegenheden draagt het bestuur dhr F. van Deursen voor. 
Er is geen tegenkandidaat. De vergadering stemt in met deze nieuwe functie en kandidaat. Er 
is nog wel een vraag over het aantal (in de nieuwe situatie een even aantal) bestuursleden. 
Volgens de statuten en huishoudelijk regelement is het mogelijk is om zeven bestuursleden te 
hebben. Bij de vraag wanneer bij een even aantal (zoals in de nieuwe situatie zes 
bestuursleden) bij bestuursbesluiten de stemming staakt, wordt aangegeven dat dan de stem 
van de voorzitter doorslaggevend is.  
 
De voorzitter, de heer van der Meer heeft aangegeven af te treden. Het bestuur draagt de 
heer F. Bos voor. Voor deze functie heeft zich geen tegenkandidaat gemeld. De heer Bos 
wordt bij acclamatie gekozen en neemt de voorzittershamer over.  
 
Vervolgens vraagt dhr Wilms als langstzittend bestuurslid het woord. Hij geeft o.a. in zijn 
speech aan: Als voorzitter stond je midden in de club, je speelt op twee avonden en kent de 
meeste leden. Je bent vriendelijk en geliefd in de club aan de derde helft doe je graag mee. 
Onder jouw voorzitterschap hebben we als club de roerigste jaren achter de rug.  
Immers, begin 2018 wordt Multibridge benaderd om een nieuw pand te maken in plaats van 
ons vaste honk, het Parochiehuis. Samen met Multibridge gaan we als bestuur aan de slag 
om het gebouw van de Laatste Eer te kunnen verkrijgen. Dat doen we aanvankelijk als 
bestuur, waarbij jij en Niek een grote bijdrage leveren. Na verloop van tijd blijkt het enorm veel 
tijd te kosten en een te grote inspanning voor de bestuursleden naast een gewone baan. Twee 
keer per week bridgen en soms nog in het weekend, een baan in het onderwijs samen met de 
voorzittersbaan trekt tijdens de roerige tijden van onze club een enorme wissel op jou. Het is 
dan ook een begrijpelijke stap dat je 2 jaar voor je pensionering het besluit neemt om geen 2e 
termijn als voorzitter aan te gaan. De rol van voorzitter geef je nu over. Bij Fokko is dat in 
goede handen en hij zal dat met veel plezier gaan doen. Namens het bestuur en alle leden 
van de club wordt Koos van harte bedankt voor zijn tomeloze inzet voor onze club PBC. Je 
hebt ons heel bekwaam door de enorm roerige tijden geloodst. De leden ondersteunen dit met 
groot applaus. Tot slot overhandigt hij hem naast een fraai boeket een stoffelijk blijk van 
waardering. 
 
Voordat onze nieuwe voorzitter dhr Bos het woord neemt wordt ook hij door dhr Wilms nog 
bedankt voor de vele jaren (vanaf augustus 2009) als lid van de Technische Commissie. 
Hiervoor ontvangt ook hij een stoffelijk blijk van waardering. De leden ondersteunen ook dit 
met groot applaus. 
 
De nieuwe vz. spreekt vervolgens de ALV toe en dankt de vele leden voor de positieve 
reacties die hij mocht ontvangen toen bekend werd dat hij als nieuwe vz. zou worden 
voorgedragen.  
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12. Wedstrijd- en Competitiereglement (WCR) 
De TC heeft geen voorstellen tot wijziging. 
 
13. Bespreking bestuursbeleid 
 
Als eerste wordt de ingekomen brief/e-mail over de bardiensten behandeld. De vz. leest de 
brief voor. Hij geeft vervolgens aan dat het bestuur nog niet zover is om de bardiensten 
verplicht te stellen. Het voorstel/intentie is om met minder personeel de dienst te draaien.  
De penn. geeft aan dat met name het afsluiten van de locatie het probleem is. De “late” drinker 
moet kunnen afsluiten. Gevraagd moet worden hoeveel mensen bereid zijn om op maandag of 
donderdag af te sluiten. Er wordt toegelicht dat het probleem op de donderdagavond ligt. 
Leden die nog geen bardienst draaien zullen worden benaderd.  
Er wordt aangegeven dat externe evenementen belangrijk zijn voor de Stichting. Het is goed 
voor de exploitatie. Ook voor deze evenementen is het belangrijk dat hiervoor barpersoneel 
beschikbaar is. Uiteraard in samenwerking met MB. 
De vz. sluit de discussie en vat samen. Voorstel: Alternatieven worden op een rij gezet. De 
inschrijfmodule moet meer bekendheid krijgen, verbeterpunten. De penn. en bestuurslid Bar 
Aangelegenheden (BA) gaan e.e.a. oplijnen. Er komt voor alle leden een voorstel.  
 
Bestuursbeleid. Het huidige document Bestuursbeleid 2017-2021  loopt tot en met 2021. Op 
dit moment is de secretaris bezig met het Bestuursbeleid 2021-2025 te schrijven. Een eerste 
concept is in maart gereed. Na verdere interne behandeling zal het concept aan de leden 
worden verspreid. Doel is om dit document in de volgende ALV 2021 na goedkeuring van de 
leden vast te stellen. 
 
14.  Hierna licht het bestuurslid Publiciteit, Werving en Opleiding het opleidings-
programma toe. M.b.v. een Powerpoint presentatie wordt een overzicht gegeven over het 
cursusplan 2019-2020. Meerdere suggesties vanuit de aanwezige leden worden gedaan.    
Dhr H. licht o.a. de geplande “buddy-drive” toe en verzoekt ervaren spelers zich bij hem te 
melden voor deelname aan deze drive.  
 
Nieuwe ledenwerving is een “must”. De secr. geeft aan dat bij de laatste ALV van het district 
een lezing is gehouden door een NBB bestuurslid over social media. Hoe bereiken we 
potentiële nieuwe leden. Ook is er mogelijkheid voor het bestellen van posters voor o.a. 
ledenwerving. Het plan is om een gesprek met het betreffende NBB bestuurslid te maken om 
e.e.a. verder uit te werken. Ook bij advertenties en benaderen van potentiële nieuwe leden ligt 
de kracht in de herhaling. Ook onze leden worden verzocht om “reclame” te maken voor onze 
club. Verdere suggesties uit de vergadering: advertenties/berichten in de Telstar;  
flyers/posters bij alle sportverenigingen (is ook in het verleden gedaan); mini-bridge op 
scholen (maar, groot leeftijdsverschil met huidige leden); nagaan hoe 50+ en 60+ via welke 
social media het beste te benaderen. 
Een actie is al opgestart dit betreft om de kofferbridgers uit te nodigen om op de dinsdag-
middag te komen bridgen. Informatieposters hierover worden/zijn in de bridgekoffers gelegd. 
 
 
 
15. Rondvraag 

Er wordt de vraag gesteld: Hoe gaat het met de Stichting. De penn. ligt e.e.a. toe. De kosten 
van de bouw is conform de begroting gegaan. Dit zeker dankzij de inbreng van de vele 
vrijwilligers van zowel PBC als ook MB. De financiële situatie is ook goed. Er is een positief 
resultaat geboekt over 2019. Er is nog geen officieel financieel jaarverslag. De officiële 
stukken en begroting zijn nog niet gereed. Dit eerst na goedkeuring van de accountant. Het 
positieve resultaat is met name door de externe evenementen.  
 
Er wordt aangegeven dat de leden niets te vertellen hebben over o.a. het beleid van de 
Stichting. Hoe gaan de leden dan invloed uitoefenen in het beleid van de Stichting? De penn. 
ligt e.e.a. toe. De beide besturen hebben indirect invloed. Bij de PBC hebben we afgesproken 
dat twee tot driemaal per jaar de drie bestuursleden van de PBC in de Stichting worden 
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uitgenodigd bij de eigen bestuursvergaderingen om e.e.a. door te spreken. Ook ligt het 
voorstel er om zo mogelijk één of tweemaal per jaar met de beide besturen samen een 
vergadering te beleggen. Of vanuit de Stichting beide besturen uit te nodigen.  
  
Er wordt opgemerkt dat een telefoonnummer of emailadres van bestuursleden of de TC niet of 
nauwelijks is te vinden op de website. De voorzitter geeft aan dat de bereikbaarheid van het 
bestuur via de website wordt verbeterd.  
 
Er wordt gevraagd naar de telefonische bereikbaarheid van de locatie DSH. Een en ander kan  
worden gerealiseerd, kabels etc. zijn al gelegd en een tel.nummer is aanwezig. De PBC zal 
hierover in overleg treden met MB en de Stichting. 
 
Er wordt de vraag gesteld of de aan te schaffen TV ook door anderen kan worden gebruikt? 
Daar is nog geen beslissing over genomen. Door de vertegenwoordigers in de Stichting zal 
nogmaals worden gevraagd of de Stichting en MB bereid zijn om hieraan mee te betalen.  
 
Er wordt gevraagd of de verlichting bij de fietsenstalling/nietjes kan worden verbeterd? Dit punt 
is op de agenda gezet van de Stichting.  
 
Er wordt gedacht aan een fooienpot op de bar voor onze vrijwilliger? Dit ligt wat moeilijk omdat 
ook andere, niet leden, vrijwillig bardiensten draaien. Bovendien moeten we hiermee 
voorzichtig zijn i.v.m. de uitkering die betrokkene ontvangt. Met de Kerst hebben deze 
vrijwilligers een presentje ontvangen en heeft dhr. S. een goede tweedehands fiets aan 
betrokkene geschonken. 
 
Er wordt gevraagd naar de begroting van de Stichting. Hebben de leden van beide clubs hier 
invloed op. Het antwoord hierop; zeggenschap is niet te formaliseren, fiscaal gezien. Dat is 
ook niet nodig. Wat wel nodig is, is transparantie. 
 
Dhr. H geeft aan dat vanuit de Stichting nog niet goed loopt het externe verhuur van de 
locatie. Hoe kunnen we dit goed promoten. Graag suggesties, ideeën etc. Daarnaast hoe 
koppelen we de benodigde barbezetting vervolgens terug naar de barcommissies. We zoeken 
bij beide verenigingen een vrijwilliger om dit met elkaar af te stemmen. Bij dhr. Hilferink kan 
verdere informatie hierover worden verkregen. Graag bij hem melden. 
 
Dhr. de G. geeft de complimenten aan de ALV en wenst het bestuur sterkte en wijsheid voor 
het komende jaar. 
 
 
16. Sluiting 
Voorzitter dankt de deelnemers voor hun aanwezigheid en hun inbreng. Hij roept de leden op 
tot deelname aan de traditionele biedwedstrijd, onder leiding van de heer Niekus.  
Om 22.30 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 
(W. Meijer, secr.) 


